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Obec Bořetice

Bořetice č.p. 39, 691 08 Bořetice
tel.č.: 519 430 103 | e-mail: obec@boretice.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 6 Zastupitelstva obce Bořetice
konané dne 10. 5. 2023 v zasedací místnosti od 18:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 18.00-20.04
Přítomno: František Petrásek, Jiří Michna, Lenka Bukovská, Milan Herůfek, Lenka

Kuchyňková, Marek Polák, Petr Zemánek, Radim Šebesta, Lubomír Fibich, Jan
Hempl, Marek Herůfek, Jaromír Grůza

Omluveni: Stanislav Novák, Jaroslav Bureš, Miroslav Náležinský
Neomluveni:
Předsedající: František Petrásek
Zapisovatel*: Jana Hluchá
Ověřovatelé zápisu: Lenka Kuchyňková, Milan Herůfek

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek přivítal všechny přítomné na VI. řádném veřejném zasedání
zastupitelstva Obce Bořetice a konstatoval, že zasedání zastupitelstva bylo řádně svoláno v souladu s § 91,
odst. 1 zákona 128/2000 Sb. ze dne 12. dubna 2000 o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů
(dále jen "zákon o obcích"). Dle prezenční listiny je přítomno 12 zastupitelů z 15, zastupitelstvo Obce Bořetice
tedy je v souladu s § 92, odst. 3 zákona o obcích usnášeníschopné. Jako zapisovatelku určil předsedající pan
František Petrásek paní Janu Hluchou.

Dále  přítomné  seznámil  s  programem  zastupitelstva  a  dotázal  se,  zda  někdo  navrhuje  doplnění  bodu
do programu jednání. 

Jiří Michna navrhnul doplnit do programu zastupitelstva bod 20.1 Svolání pracovního jednání zastupitelstva
obce

 

Program:

1. Zahájení jednání, kontrola prezence, schválení programu jednání
2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu
2.1. Volba návrhové komise
2.2. Volba ověřovatelů zápisu
3. Zprávy z jednání Rady obce Bořetice od posledního zasedání a informace rady
4. Kontrola plnění usnesení z posledního veřejného zasedání ZO
5. Zprávy z jednání výborů a komisí
6. Interpelace, náměty a žádosti členů Zastupitelstva obce Bořetice
7. Projednání a schválení zveřejnění záměrů prodejů pozemků nebo částí pozemků:
7.1. Projednání a schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku p. č. 1176/142 a p.č. 1171/4, vše
k.ú. Bořetice u Hustopečí
7.2.  Projednání  a  schválení  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku  p.č.  4451,  k.ú.  Bořetice
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u Hustopečí
7.3.  Projednání  a  schválení  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku  p.č.  133/13,  k.ú.  Bořetice
u Hustopečí - nové p.č. st. 1260
7.4.  Projednání  a  schválení  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku  133/13,  k.  ú.  Bořetice
u Hustopečí - nové p. č. st. 1261
8. Projednání a schválení výkupu pozemku p.č. 1151/143, k.ú. Bořetice u Hustopečí od firmy Ground
Line s.r.o., Svitavy
9. Projednání revokace usnesení č. 10/4Z/2022 z 14.12.2022 - výkup pozemku p.č. 1175/3, k.ú. Bořetice
u Hustopečí
10. Projednání a schválení účetní závěrky Obec Bořetice za rok 2022
11. Projednání a schválení Závěrečného účtu Obce Bořetice za rok 2022
12. Projednání žádostí o poskytnutí dotace z rozpočtu obce
12.1. Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce - Myslivecký spolek Bořetice z.s., Bořetice
12.2. Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce - Tenisový klub TK Bořetice 2012 z.s.,
Bořetice
13. Projednání žádostí o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce
13.1. Projednání žádosti o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce - Malovaný kraj, z.s., Břeclav
13.2. Projednání žádosti o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce - Linka bezpečí, z.s., Praha
14. Projednání a schválení rozpočtového opatření č. 2/2023
15. Projednání a schválení znění smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice
15.1.  Projednání  a  schválení  znění  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  obce  Bořetice
č. VPS1/2023/TJ Sokol
15.2.  Projednání  a  schválení  znění  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  obce  Bořetice
č. VPS2/2023/TJ Sokol
15.3.  Projednání  a  schválení  znění  smlouvy  o  poskytnutí  dotace  z  rozpočtu  obce  Bořetice
č. VPS1/2023/Rybáři
16. Projednání pořízení venkovní stojanové digitální úřední desky
17. Informace - komunitní (komunální) energetika
18. Projednání a schválení prodeje pozemků v lokalitě "Záhumenice - Příhon"
18.1. Projednání a schválení kriteria pro prodej pozemků
18.2. Projednání a schválení kupujících a projednání schválení prodeje pozemku jednotlivým kupujícím
19. Projednání a schválení vytvoření pracovní skupin zastupitelstva obce Bořetice
20. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)
20.1. Svolání pracovního jednání zastupitelstva obce
21. Rozprava a různé
22. Závěr jednání

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  program jednání  VI.  veřejného  zasedání  zastupitelstva  obce
Bořetice  tak,  jak  byl  předložen,  viz  příloha,  včetně  doplnění  bodu  20.1  Svolání  pracovního  jednání
zastupitelstva obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 1/6Z/2023 bylo schváleno.

2. Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

2.1. Volba návrhové komise

Návrh: Jaromír Grůza, Jan Hempl.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
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Bořetice zvolilo členy návrhové komise pana Jaromíra Grůzu a pana Jana Hempla.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice volí členy návrhové komise pana Jaromíra Grůzu a pana Jana Hempla.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/6Z/2023 bylo schváleno.

2.2. Volba ověřovatelů zápisu

Návrh: Lenka Kuchyňková, Milan Herůfek.

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice zvolilo ověřovateli zápisu paní Lenku Kuchyňkovou a pana Milana Herůfka. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice volí ověřovateli zápisu paní Lenku Kuchyňkovou a pana Milana Herůfka. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/6Z/2023 bylo schváleno.

3. Zprávy z jednání Rady obce Bořetice od posledního zasedání a informace rady

Přednesl  místostarosta  Obce  Bořetice  pan  Jiří  Michna.  Všechny  zápisy  a  usnesení  z  rady  obce  jsou
zastupitelům k dispozici na www.uzob.cz. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  bere  na  vědomí  zprávy  z  jednání  Rady  obce  Bořetice  od  posledního
veřejného zasedání Zastupitelstva obce Bořetice.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4/6Z/2023 bylo schváleno.

4. Kontrola plnění usnesení z posledního veřejného zasedání ZO

Přednesl pan Marek Polák, předseda kontrolního výboru, viz písemná příloha. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení z posledního veřejného
zasedání zastupitelstva obce, viz písemná příloha. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5/6Z/2023 bylo schváleno.

5. Zprávy z jednání výborů a komisí

Žádné zprávy nebyly předneseny.
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6. Interpelace, náměty a žádosti členů Zastupitelstva obce Bořetice

Dopravní značení v obci - oprava a rozšíření značení; údržba okolí smírčího kamene.

Diskuze:
Lenka Kuchyňková Dotázala  se  na  dopravní  značení  v  obci,  jestli  už  jedná  o  úpravách  a

rozšíření značení.
František Petrásek Ano, v současné době proběhlo jednání s f. DOSIG (Signex) Podivín, která

provedla kontrolu dopravního značení a předložila nabídku. Dále zpracuje
podklady  a  vyžádá  si  vyjádření  Policie  Břeclav  odbor  dopravy  a
po  vyjádření  provede  opravy  a  povolené  úpravy  dopravního  značení
na místních komunikacích. Dopravní značení na hlavních silnicích je v režii
Správy a údržby silnic.

Lenka Kuchyňková Dále paní Lenka Kuchyňková požádala o úpravu okolí (pokopání, posekání)
kolem smírčího kamene u kostela a případně také opravu písma.

František Petrásek Beru na vědomí

7. Projednání a schválení zveřejnění záměrů prodejů pozemků nebo částí pozemků:

7.1. Projednání a schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku p. č. 1176/142 a p.č. 1171/4,
vše k.ú. Bořetice u Hustopečí

blok 7.1-1

Přednesl starosta Obce Bořetice pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Projednání  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku p.č.  1176/142 o  výměře  100  m2,  a  části  prodeje  
pozemku p. č. 1171/4 o výměře 56 m2, vše k.ú. Bořetice u Hustopečí. 
Žadatel:***

Pozemky se nachází v ulici "Za humny u Jednoty" a bezprostředně sousedí s nemovitostí ve vlastnictví žadatele.

Z diskuze vyplynul protinávrh, o kterém se dle jednacího řádu zastupitelstva hlasovalo jako první.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o protinávrhu pana Milana Herůfka, tedy kdo
souhlasí  s  tím,  aby  Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schválilo  zveřejnění  záměru  prodeje  části  pozemku  p.
č. 1176/142 o výměře cca 80 m2, druh pozemku: ostatní plocha,  a to předzahrádku a část vjezdu v šířce
odpovídající šíři předzahrádky, v k. ú. Bořetice u Hustopečí. 

Diskuze:
František Petrásek Upozornil,  že  na  pozemcích  jsou  uloženy  inženýrské  sítě.  V  případě

schválení  prodeje pozemku se musí  do smlouvy uvést břemena týkající
se inženýrských sítí  - uložení, údržba.

Milan Herůfek Vyjádřil se , že by prodal pouze část pozemku p. č. 1176/142
Jiři Michna Za mě není problém, aby to bylo občanem užíváno, nikdo jej nevyhazuje,

ale pokud jsou tam sítě, tak bych pozemky neprodával.
Radim Šebesta Já bych to prodal s břemenem.
Milan Herůfek Protinávrh - prodal bych předzahrádku + vjezd v šířce předzahrádky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje zveřejnění záměru prodeje části pozemku p. č. 1176/142 o výměře
cca 80 m2,  druh pozemku: ostatní plocha,  a to předzahrádku a část vjezdu v šířce odpovídající  šíři
předzahrádky, v k. ú. Bořetice u Hustopečí. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 5

Návrh usnesení nebyl přijat.
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blok 7.1-2

Vzhledem k tomu, že návrh pana Milana Herůfka nebyl přijat, hlasovalo se o původním návrhu usnesení: 

Zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p. č. 1176/142 o výměře 100 m2  a části prodeje  pozemku p.
č. 1171/4 o výměře 56 m2, vše k. ú. Bořetice u Hustopečí. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p. č. 1176/142 o výměře
100 m2 a části prodeje  pozemku p. č. 1171/4 o výměře 56 m2, vše k. ú. Bořetice u Hustopečí. 

Výsledek hlasování:
Pro: 0 / Proti: 6 / Zdrželo se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.

7.2. Projednání a schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 4451, k.ú. Bořetice u
Hustopečí

Přednesl starosta Obce Bořetice pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Projednání zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p.č. 4451/1, o výměře 21 m2,  druh pozemku: ostatní
plocha, v k.ú. Bořetice u Hustopečí. 
Žadatel: Rodinné vinařství Jedlička, Bořetice, a.s., se sídlem Masarykova 439/9, 602 00 Brno

Pozemek se nachází v areálu sklepů "Pod Kraví horou", u Rodinného vinařství Jedlička, a.s.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek, dává hlasovat  o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p.č. 4451/1, o výměře 21 m2, v k.ú. Bořetice
u Hustopečí

Diskuze:
Jiří Michna se dotázal, jestli má vinařství s pozemkem nějaký záměr, resp. jestli tam

ponechají křížek.
Adam Bednář, zástupce žadatele odpověděl, že zde bude pouze záhonek, žádný billboard zde nebude, kříž by

chtěli zřejmě opravit.
Lenka Kuchyňková se vyjádřila,  že obec by pořád neměla jen pozemky prodávat,  měla by

směnit  za  pozemky  žadatelů.  Vinařství  Jedlička  nemá pro  obec  nějaký
pozemek k nabídce na směnu?

Marek Polák Pozemek  se  nachází  v  křižovatce.  Z  tohoto  hlediska  to  zrovna  není  t
pozemek vhodný na prodej.

Jan Hempl vyjádřil  názor,  že  si  myslí,  že  pozemek  nemá  pro  obec  smysl,  je  to
pár metrů čtverečních, souhlasí se zveřejněním záměru prodeje.

Jiří Michna souhlasil, jedná pouze o malou část (výseč) pozemku, větší část (vč. křížku)
přiléhající k Vinařství Jedlička patřila obci Němčičky, která jej již Vinařství
Jedlička prodala, odvodňovací žlab dle geometráku zůstane v majetku obce,
pokud by měla proběhnou směna, tak by to stejně bylo tak, že Vinařství
Jedlička  prodá  nám a  my prodáme jim,  souhlasil  bych  se  zveřejněním
záměru prodeje.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p.č. 4451/1, o výměře
21 m2, druh pozemku: ostatní plocha, v k.ú. Bořetice u Hustopečí. 

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 / Zdrželo se: 3

Návrh usnesení nebyl přijat.
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7.3. Projednání a schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku p.č. 133/13, k.ú. Bořetice u
Hustopečí - nové p.č. st. 1260

Přednesl starosta Obce Bořetice pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Projednání zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1260,
o výměře 59 m2, v k. ú. Bořetice u Hustopečí. 
Žadatel:***
Pozemek bezprostředně sousedí s pozemky žadatele.

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo zveřejnění prodeje  části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklého pozemku p. č. st.
1260, druh pozemku: zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 59 m2 v k. ú. Bořetice u Hustopečí, který vznikl dle
geometrického plánu č. 1391-108/2022, který zpracoval Ing. Miroslav Hlávka, Velké Pavlovice.

Diskuze:
Jiří Michna jedná se o plochu, která je nyní zastavěna nemovitostí žadatele

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  zveřejnění  prodeje   části  pozemku  p.  č.  133/13,  a  to  nově
vzniklého pozemku p. č. st. 1260, o výměře 59 m2, druh pozemku: zastavěná plocha a nádvoří v k. ú.
Bořetice  u  Hustopečí,  který  vznikl  dle  geometrického  plánu  č.  1391-108/2022,  který  zpracoval
Ing. Miroslav Hlávka, Velké Pavlovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/6Z/2023 bylo schváleno.

7.4. Projednání a schválení zveřejnění záměru prodeje části pozemku 133/13, k. ú. Bořetice u
Hustopečí - nové p. č. st. 1261

Přednesl starosta Obce Bořetice pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Projednání zveřejnění záměru prodeje  části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklý pozemek p. č. st. 1261,
o výměře 50 m2, druh pozemku: zastavěná plocha a nádvoří,  v k. ú. Bořetice u Hustopečí. 
Žadatel: ***
Pozemek bezprostředně sousedí s pozemky žadatele.

Starosta Obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo zveřejnění prodeje  části pozemku p. č. 133/13, a to nově vzniklého pozemku p. č. st.
1261 o výměře 50 m2 v k. ú. Bořetice u Hustopečí, který vznikl dle geometrického plánu č. 1391-108/2022,
který zpracoval Ing. Miroslav Hlávka, Velké Pavlovice.

Diskuze:
František Petrásek podobný případ, jako předchozí bod.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  zveřejnění  prodeje   části  pozemku  p.  č.  133/13,  a  to  nově
vzniklého pozemku p. č. st. 1261, o výměře 50 m2,     v k. ú. Bořetice u Hustopečí, který vznikl dle
geometrického plánu č. 1391-108/2022, který zpracoval Ing. Miroslav Hlávka, Velké Pavlovice.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/6Z/2023 bylo schváleno.

8. Projednání a schválení výkupu pozemku p.č. 1151/143, k.ú. Bořetice u Hustopečí od firmy Ground
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Line s.r.o., Svitavy

Přednesl starosta Obce Bořetice pan František Petrásek, viz písemná příloha.
Jedná se o výkup pozemku p. č. 1151/143, druh pozemku: orná půda, o výměře 609 m2  v k. ú. Bořetice
u Hustopečí. Pozemek se nachází v lokalitě "Pánské". 

Prodávající je firma GROUND LINE s.r.o., V Zahrádkách 2155/3, Svitavy.
Jedná se o zpětný výkup pozemku, 

Na pozemku se nachází vodovodní přivaděč, obec uzavře do 1 roku od koupi pozemku smlouvu o zřízení
věcného pozemku se společností Vak Břeclav, a.s., který je vlastníkem přivaděče. 
Dále je také předložen návrh smlouvy, kupní cena pozemku činní 41,-- Kč za 1 m2, celkem za celý pozemek
24 969,-- Kč včetně DPH.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek, dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo výkup pozemku p. č. 1151/143, o výměře 609 m2, druh pozemku: orná půda, za cenu
41,-- Kč/m2 včetně DPH, od prodávající GROUND LINE, s.r.o., IČ: 28484819, se sídlem V Zahrádkách 2155/3,
Předměstí, 568 02 Svitavy. Dále dává starosta obce Bořetice  pan starosta František Petrásek hlasovat o tom,
kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo znění kupní smlouvy tak, jak byla předložena,
uzavření kupní smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu kupní smlouvy - viz písemná příloha. 

Diskuze:
František Petrásek zbytek na "Pánském", kolem sběrného dvora, je to za cenu, za kterou se to

prodávalo,  na  pozemku  je  přivaděč,  do  1  roka  musíme  zřídit  věcné
břemeno

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje výkup pozemku p. č. 1151/143, o výměře 609 m2, druh pozemku:
orná půda, za cenu 41,-- Kč/m2 včetně DPH od prodávající GROUND LINE, s.r.o., IČ: 28484819, se sídlem
V Zahrádkách 2155/3, Předměstí, 568 02 Svitavy. Dále Zastupitelstvo obce Bořetice souhlasí se zněním
kupní smlouvy tak, jak byla předložena, uzavřením kupní smlouvy a pověřuje starostu obce k podpisu
kupní smlouvy - viz písemná příloha. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8/6Z/2023 bylo schváleno.

9. Projednání revokace usnesení č. 10/4Z/2022 z 14.12.2022 - výkup pozemku p.č. 1175/3, k.ú.
Bořetice u Hustopečí

Přednesl starosta obce pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Jedná se o revokaci usnesení Zastupitelstva obce Bořetice č.  10/4/Z/2022:  "Zastupitelstvo obce Bořetice
schvaluje  výkup pozemku p.  č.  1175/3,  o  výměře  96  m2 ,  druh  pozemku:  orná  půda,  v  k.  ú.  Bořetice
u  Hustopečí,  dle  geometrického  plánu  č.  1320-226/2020,  který  zpracoval  Ing.  Jan  Hlávka,  od  vlastníka
pozemku***, za cenu 70,- Kč/m2 . Kupující Obec Bořetice zaplatí veškeré náklady spojené s výkupem pozemku
(geometrický plán, souhlas s dělením pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatky za ověření podpisu a poplatek
za návrh na vklad)."

Důvodem revokace je změna druhu pozemku z orné půdy na ostatní plochu.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice  revokovalo  usnesení  č.  10/4Z/2022  "Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  výkup  pozemku  p.
č. 1175/3, o výměře 96 m2 , druh pozemku: orná půda, v k. ú. Bořetice u Hustopečí, dle geometrického plánu
č. 1320-226/2020, který zpracoval Ing. Jan Hlávka, od vlastníka pozemku ***, za cenu 70,- Kč/m2 . Kupující
Obec Bořetice zaplatí veškeré náklady spojené s výkupem pozemku (geometrický plán, souhlas s dělením
pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatky za ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad)."
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a schválilo nové usnesení ve znění:  "Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje výkup pozemku p. č.  1175/3,
o výměře 96 m2 , druh pozemku: ostatní plocha, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,  dle geometrického plánu
č. 1320-226/2020, který zpracoval Ing. Jan Hlávka, od vlastníka pozemku ***, za cenu 200,- Kč/m2 . Kupující
Obec Bořetice zaplatí veškeré náklady spojené s výkupem pozemku (geometrický plán, souhlas s dělením
pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatky za ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad)."

 

  

Diskuze:
František Petrásek Revokace usnesení se dělá z důvodu změny druhu pozemku z orné půdy

na ostatní  plochu,  která proběhla v  období  mezi  schválením prodeje a
sepsáním  a  uzavřením  kupní  smlouvy.  Pozemek  má  nyní  jinou  cenu
za 1 m2.

Návrh usnesení:
Zastupi te ls tvo  obce  Bořet ice  revokuje  usnesení  Zastupi te ls tva  obce  Bořet ice
č. 10/4/Z/2022: "Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje výkup pozemku p. č. 1175/3, o výměře 96 m2 ,
druh pozemku: orná půda, v k. ú. Bořetice u Hustopečí, dle geometrického plánu č. 1320-226/2020, který
zpracoval Ing. Jan Hlávka, od vlastníka pozemku ***, za cenu 70,- Kč/m2 . Kupující Obec Bořetice zaplatí
veškeré náklady spojené s výkupem pozemku (geometrický plán, souhlas s dělením pozemku, sepsání
kupní smlouvy, poplatky za ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad)."

a schvaluje nové usnesení ve znění: "Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje výkup pozemku p. č. 1175/3,
o výměře 96 m2, druh pozemku: ostatní plocha, v k. ú. Bořetice u Hustopečí, dle geometrického plánu
č.  1320-226/2020, který zpracoval  Ing.  Jan Hlávka,  od vlastníka pozemku ***,  za cenu 200,-  Kč/m2  .
Kupující Obec Bořetice zaplatí veškeré náklady spojené s výkupem pozemku (geometrický plán, souhlas
s dělením pozemku, sepsání kupní smlouvy, poplatky za ověření podpisu a poplatek za návrh na vklad)."

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/6Z/2023 bylo schváleno.

10. Projednání a schválení účetní závěrky Obec Bořetice za rok 2022

Přednesl starosta pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo účetní závěrku Obce Bořetice za rok 2022, včetně příloh.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  účetní  závěrku  Obce  Bořetice  za  rok  2022,  včetně  příloh,
viz písemná příloha:

a) Rozvahy,

b) Výkazu zisku a ztráty,

c) Příloh,

d) Roční zprávy o provedení finanční kontroly,

e) Zprávy veřejnosprávní kontroly přijaté dotace v případě, že tato je k datu schválení účetní závěrky
k dispozici,

f) Zprávy o přezkumu hospodaření,
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g) Inventarizační zprávy,

h) Doplňujících informací vyžádaných schvalujícím orgánem. O doplňující informace, které budou součástí
schvalované účetní závěrky požádá schvalující orgán předem.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/6Z/2023 bylo schváleno.

11. Projednání a schválení Závěrečného účtu Obce Bořetice za rok 2022

Přednesl starosta pan František Petrásek, viz písemná příloha.

Starosta obce Bořetice dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo
Závěrečný účet Obce Bořetice za rok 2022 vyjádřením souhlasu s celoročním hospodařením s výhradou a
přijalo tato nápravná opatření ke zjištěným nedostatkům při přezkoumání hospodaření obce:

Obec bude v budoucnu postupovat v souladu se zákonnými předpisy a ukládá starostovi obce, aby v budoucnu
nedocházelo

- k porušování rozpočtové kázně ve smyslu § 44, odst. 1 písm. b) zákona č. 218/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech a o změně některých souvisejících zákonů, kde se mj. hovoří o tom, že porušením rozpočtové kázně
je  i  zadržení  peněžních prostředků poskytnutých ze státního rozpočtu,  dle  §  3  písm.  f)  téhož zákona je
zadržením peněžních prostředků poskytnutých ze státního rozpočtu porušení povinnosti vrácení prostředků
poskytnutých ze státního rozpočtu ve stanoveném termínu,

-   porušování ustanovení § 219 odst.  1 zákona č.  134/2016 Sb.,  o zadávání veřejných zakázek, ve znění
pozdějších  předpisů,  kde  je  mj.  uvedeno,  že  veřejný  zadavatel  uveřejní  na  profilu  zadavatele  smlouvu
uzavřenou na veřejnou zakázku včetně všech jejích změn a dodatků, a to do 15 dnů od jejich uzavření a jejíž
cena přesáhne 500.000,- Kč bez DPH,

a aby v budoucnu docházelo k:

-  dodržování  ustanovení  §  38  odst.  7  zákona  č.  128/2000,  o  obcích,  ve  znění  pozdějších  předpisů,  kde
je mj. uvedeno, že obec je povinna trvale sledovat, zda dlužníci včas a řádně plní své závazky, a zabezpečit, aby
nedošlo k promlčení nebo zániku z nich vyplývajících práv.

 

 

Diskuze:
Lenka Kuchyňková Dotázala se jak dlouho lze zpětně vymáhat neuhrazené pohledávky.
Petr Zemánek Obvyklá je doba 3 let.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje Závěrečný účet Obce Bořetice za rok 2022 vyjádřením souhlasu
s celoročním hospodařením s výhradou a přijalo tato nápravná opatření ke zjištěným nedostatkům při
přezkoumání hospodaření obce:

Obec  bude  v  budoucnu postupovat  v  souladu se  zákonnými  předpisy  a  ukládá  starostovi  obce,  aby
v budoucnu nedocházelo

- k porušování rozpočtové kázně ve smyslu § 44, odst. 1 písm. b) zákona č. 218/2000 Sb., o rozpočtových
pravidlech a o změně některých souvisejících zákonů, kde se mj. hovoří o tom, že porušením rozpočtové
kázně je i zadržení peněžních prostředků poskytnutých ze státního rozpočtu, dle § 3 písm. f) téhož zákona
je  zadržením  peněžních  prostředků  poskytnutých  ze  státního  rozpočtu  porušení  povinnosti  vrácení
prostředků poskytnutých ze státního rozpočtu ve stanoveném termínu,
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-  porušování ustanovení § 219 odst. 1 zákona č. 134/2016 Sb., o zadávání veřejných zakázek, ve znění
pozdějších předpisů, kde je mj. uvedeno, že veřejný zadavatel uveřejní na profilu zadavatele smlouvu
uzavřenou na veřejnou zakázku včetně všech jejích změn a dodatků, a to do 15 dnů od jejich uzavření a
jejíž cena přesáhne 500.000,- Kč bez DPH,

a aby v budoucnu docházelo k:

- dodržování ustanovení § 38 odst. 7 zákona č. 128/2000, o obcích, ve znění pozdějších předpisů, kde
je mj. uvedeno, že obec je povinna trvale sledovat, zda dlužníci včas a řádně plní své závazky, a zabezpečit,
aby nedošlo k promlčení nebo zániku z nich vyplývajících práv do 31.10.2023

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/6Z/2023 bylo schváleno.

12. Projednání žádostí o poskytnutí dotace z rozpočtu obce

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

12.1. Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce - Myslivecký spolek Bořetice z.s.,
Bořetice

Přednesl starosta obce pan František Petrásek - viz písemná příloha.

Žadatel: Myslivecký spolek Bořetice z.s., Bořetice čp. 498
Žádost o dotaci ve výši 19 000,-- Kč.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo poskytnutí dotace Mysliveckému spolku Bořetice, z.s., Bořetice čp. 498 ve výši 19 000,-- Kč
na účel dle čl. III, odst. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS1/2023/Mysl.  Dále dává
starosta obce Bořetice  pan  František Petrásek hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo znění Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS1/2023/Mysl. tak, jak byla
předložena, uzavření smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná
příloha.

Diskuze:
František Petrásek myslivci si dali jako účel dotace úhradu dechové hudby na mysliveckém

plese.  To  však  nelze,  mělo  by  se  využít  podle  smlouvy,  tedy  apriori
na činnost (ochrana zvěře, krmivo, soutěže apod.)

Jan Hempl je  nesmysl  dávat  mysliveckému  sdružení  dotaci  na  hudební  produkci
na plese. Tento spolek přece nevznikl za takovýmto účelem.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje poskytnutí dotace Mysliveckému spolku Bořetice, z. s., Bořetice čp.
498 ve výši 19 000,-- Kč na účel dle čl. III, odst. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice
č.  VPS1/2023/Mysl.  Dále   Zastupitelstvo  obce Bořetice  schvaluje  znění  Smlouvy o  poskytnutí  dotace
z  rozpočtu  obce  Bořetice  č.  VPS1/2023/Mysl.  tak,  jak  byla  předložena,  uzavření  smlouvy  a
pověřuje  starostu  obce  k  podpisu  smlouvy  o  poskytnutí  dotace   -  viz  písemná  příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1
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Usnesení č. 12/6Z/2023 bylo schváleno.

12.2. Projednání žádosti o poskytnutí dotace z rozpočtu obce - Tenisový klub TK Bořetice 2012 z.s.,
Bořetice

Přednesl starosta obce pan František Petrásek - viz písemná příloha.

Žadatel: Tenisový klub TK Bořetice 2012 z. s., Bořetice čp. 477
Žádost o dotaci ve výši 40 000,-- Kč.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo poskytnutí dotace Tenisovému klubu TK Bořetice 2012 z.s., Bořetice čp. 47, ve výši 40 000,--
 Kč na účel dle čl. III, odst. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS1/2023/Tenis. Dále
dává starosta obce Bořetice  pan  František Petrásek hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo
obce Bořetice schválilo znění Smlouvy O poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS1/2023/Tenis tak,
jak byla předložena, uzavření kupní smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  -
viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  poskytnutí  dotace Tenisovému klubu TK Bořetice 2012 z.  s.,
Bořetice čp. 47, ve výši 40 000,-- Kč na účel dle čl. III, odst. 1 Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce
Bořetice č. VPS1/2023/Tenis. Dále  Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje znění Smlouvy o poskytnutí
dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS1/2023/Tenis tak, jak byla předložena, uzavření smlouvy a pověřuje
starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/6Z/2023 bylo schváleno.

13. Projednání žádostí o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

13.1. Projednání žádosti o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce - Malovaný kraj, z.s.,
Břeclav

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek - viz písemná příloha.

Žadatel: Malovaný kraj, z.s. 17. listopadu 1a, 690 02  Břeclav
Předmět  žádosti:  žádost  o  finanční  prostředky  určené  na  vydávání  Malovaného  kraje,  nekomerčního
národopisného a vlastivědného časopisu Slovácka v roce 2023.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo poskytnutí finančního příspěvku Malovanému kraji, z. s.,   se sídlem 17. listopadu 1a, 690 02 
Břeclav ve výši 1.000,- Kč
na vydávání Malovaného kraje, nekomerčního národopisného a vlastivědného časopisu Slovácka, v roce 2023.
 

Diskuze:
Jiří Michna je to časopis, tak by si měl aspoň na náklady vydělat.
Petr Zemánek Poskytování příspěvků různým cizím spolkům a dalším organizacím řešíme
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na každém na zastupitelstvu, byl bych pro dát ročního rozpočtu na tyto
účely nějakou částku na celý rok a po jejím vyčerpání již nepřispívat. Kdo
dřív přijde, ten dostane.

Václav Petrásek, z veřejnosti V Malovaném kraji o nás píší a věnují se tady tomu našemu regionu.
František Petrásek Obec dostává i výtisk zdarma do knihovny.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Malovanému kraji, z. s., se sídlem
17.  listopadu 1a,  690 02  Břeclav  ve  výši  1.000,-  Kč  na  vydávání  Malovaného kraje,  nekomerčního
národopisného a vlastivědného časopisu Slovácka, v roce 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 10 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 14/6Z/2023 bylo schváleno.

13.2. Projednání žádosti o poskytnutí finančního příspěvku z rozpočtu obce - Linka bezpečí, z.s.,
Praha

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek - viz písemná příloha.

Žadatel: Linka bezpečí, z. s., se sídlem Ústavní 95, 181 02  Praha 8
Předmět žádosti: žádost o finanční příspěvek ve výši 7 500,-- Kč,  určené na provoz dětské krizové linky, která
poskytuje služby bezplatně. 

Jiří Michna navrhnul částku 4.000,- Kč.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce
Bořetice schválilo poskytnutí finančního příspěvku Lince bezpečí, z.s., se sídlem Ústavní 95, 181 02  Praha 8,
 ve výši 4.000,-- Kč,  na provoz dětské krizové linky v roce 2023.

 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje poskytnutí finančního příspěvku Lince bezpečí, z. s., se sídlem
Ústavní 95, 181 02  Praha 8,  ve výši 4 000,-- Kč na provoz dětské krizové linky v roce 2023.

Výsledek hlasování:
Pro: 3 / Proti: 5 / Zdrželo se: 4

Návrh usnesení nebyl přijat.

14. Projednání a schválení rozpočtového opatření č. 2/2023

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek a účetní paní Lucie Dufková - viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Bořetice  schvaluje  Rozpočtové  opatření  č.  2/2023 Obce  Bořetice  tak,  jako  bylo
předloženo, viz písemná příloha. Celkové zvýšení na straně příjmů a výdajů ve výši 301.500,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15/6Z/2023 bylo schváleno.

15. Projednání a schválení znění smluv o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice
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15.1. Projednání a schválení znění smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č.
VPS1/2023/TJ Sokol

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek - viz písemná příloha. 
- projednání smlouvy o poskytnutí dotace  - TJ Sokol Bořetice,

oddíl kopané - výše dotace 250 000,-- Kč - schválena na IV. veřejné zasedání ZO dne 14.12.2022.

Starosta obce Bořetice dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo
znění Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS/01/2023/TJ Sokol tak, jak byla předložena,
uzavření smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  znění  Smlouvy o poskytnutí  dotace z  rozpočtu obce Bořetice
č. VPS/01/2023/TJ Sokol tak, jak byla předložena, uzavření smlouvy a pověřuje starostu obce k podpisu
smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 16/6Z/2023 bylo schváleno.

15.2. Projednání a schválení znění smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č.
VPS2/2023/TJ Sokol

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek - viz písemná příloha. 
- projednání smlouvy o poskytnutí dotace  - TJ Sokol Bořetice,

oddíl kopané - výše dotace 100 000,-- Kč - schválena na V. veřejné zasedání ZO dne 22.2.2023.

Starosta obce Bořetice dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo
znění Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS/02/2023/TJ Sokol tak, jak byla předložena,
uzavření smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  znění  Smlouvy o poskytnutí  dotace z  rozpočtu obce Bořetice
č. VPS/02/2023/TJ Sokol tak, jak byla předložena, uzavření smlouvy a pověřuje starostu obce k podpisu
smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 17/6Z/2023 bylo schváleno.

15.3. Projednání a schválení znění smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č.
VPS1/2023/Rybáři

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek - viz písemná příloha. 
- projednání smlouvy o poskytnutí dotace  - Rybářský spolek Bořetice, Bořetice čp. 39

- výše dotace 30 000,-- Kč - schválena na IV. veřejné zasedání ZO dne 14.12.2023

 

Starosta obce Bořetice dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s tím, aby Zastupitelstvo obce Bořetice schválilo
znění Smlouvy o poskytnutí dotace z rozpočtu obce Bořetice č. VPS/01/2023/Rybáři tak, jak byla předložena,
uzavření smlouvy a pověřilo starostu obce k podpisu smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  znění  Smlouvy o poskytnutí  dotace z  rozpočtu obce Bořetice
č. VPS/01/2023/Rybáři tak, jak byla předložena, uzavření smlouvy a pověřuje starostu obce k podpisu
smlouvy o poskytnutí dotace  - viz písemná příloha.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 18/6Z/2023 bylo schváleno.

16. Projednání pořízení venkovní stojanové digitální úřední desky

Dle usnesení z minulého zastupitelstva je tento bod projednáván znovu na tomto zastupitelstvu. V příloze jsou
aktualizované cenové nabídky, vč. zjištění uživatelských zkušeností a obecného souhrnu výhod a nevýhod
od pana zastupitele Marka Herůfka. V některých nabídkách nebyly uvedeny ceny za některé parametry a tudíž
nebylo možné stanovit celkovou cenu za dodání zboží.

Prioritně byla poptána úhlopříčka o rozměru 43", popř. tomuto rozměru nejbližší, a to z důvodu, že se jedná
o velikost, která je nejběžnější.

Po diskuzi jsou dva návrhy ke schválení:

Nabídka na digitální venkovní stojanovou úřední od společnosti DigiDay ve výši 177.500 Kč bez DPH + další
nutné poplatky.

Nabídka na digitální venkovní stojanovou úřední od společnosti Galileo ve výši 199.500 Kč bez DPH + další
nutné poplatky.

V souladu s jednacím řádem dává pan starosta hlasovat nejprve o posledním návrhu, tedy kdo souhlasí s tím,
aby po prostudování cenových nabídek obec pořídila venkovní stojanovou digitální úřední desku od společnosti
Galileo za cenu 199.500 bez DPH + další související poplatky (SW, roční profilaxe, servisní smlouva), a to
na základě dobrých uživatelských zkušeností, dobrých referencí obcí a komplexnosti zaslaných informací. Dále
ZO pověřuje RO dalším jednáním s vybranou společností a schválením smlouvy.

Proběhlo  hlasování,  jelikož  byl  tento  návrh  schválen,  o  dalším  návrhu  nebylo  v  souladu  s  jednacím
řádem hlasováno.

 

Diskuze:
Jiří Michna v příloze je doplněna tabulka. U nabídky společnosti Obec24 si nejsem si

jistý, zda nám nacenili stojanovou nebo nástěnnou variantu, na jejich webu
jsem  v  nabídce  námi  poptávanou  stojanovou  variantu  s  velikostí  43"
nenašel. Na můj dnešní doplňující dotaz nereagovali.

Jaromír Grůza Nabídka od firmy Obec 24 se mi nezdá.  Čekal  jsem ucelenou nabídku
v nějakém formátu.

Marek Herůfek Obec Kobylí  má digitální  úřední desku a jsou spokojení,  resp. nikdo si
nestěžuje. Pavlov si digi desku moc chválí. Dále Marek Herůfek přednesl
obecné výhody a nevýhody digitální úřední desky - viz písemná příloha.
Záruka  od  2  až  5  let.  Životnost  cca  10  let  -  záleží  mimo  jiné  také
na umístění.

František Petrásek Přikláním se  k  pořízení  digitální  úřední  desky.  Venkovní  úřední  desky
již máme tři a stále je máme plné. Dokumenty, které je třeba zveřejňovat,
se neustále rozrůstají.

Marek Herůfek Od firmy Galileo jsou dobré reference, mají Obec Kobylí i Obec Pavlov.
Jan Hempl Až budeme mít více peněz v rozpočtu, tak si ji klidně pořiďme, teď nemám

peněz nazbyt. Nechme to na další zasedání, až budeme vědět víc a mít víc
peněz v rozpočtu.

Marek Herůfek Deska se dodává s SLA smlouvou - smlouva na zajištění servisní služby
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ze strany dodavatele.
Jiří Michna Navrhuji  schválit  nabídku  společnosti  DigiDay,  je  to  za  mě  rozumný

kompromis.
Marek Herůfek Odhaduje z informací z poptávaných obcí, že celkově pořízení digi desky

vyjde asi na cca 300 000,-- Kč, a to již i se stavebními úpravami a dalšími
doplňkovými  poplatky,  navrhuje  ke  schválení  firmu  Galileo  z  důvodu
dobrých uživatelských zkušeností  a dobrých referencí obcí,  které desku
od této společnosti mají.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice  bere na vědomí  aktualizované cenové nabídky,  viz  písemná příloha,  a
schvaluje pořízení venkovní stojanové digitální úřední desky od společnosti Galilea za cenu 199.500 bez
DPH a dalších souvisejících poplatků (SW, roční profilaxe, servisní smlouva), a to na základě dobrých
uživatelských zkušeností, dobrých referencí obcí a komplexnosti zaslaných informací. Dále ZO pověřuje
RO dalším jednáním s vybranou společností, schválením smlouvy o dodávce venkovní stojanové digitální
úřední desky a uzavřením servisní smlouvy.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 1 / Zdrželo se: 3

Usnesení č. 19/6Z/2023 bylo schváleno.

17. Informace - komunitní (komunální) energetika

Přednesl starosta obce Bořetice pan František Petrásek. 

Email od energetického koordinátora MAS Hustopečsko ***ze dne 5. 4. 2023:

Dobrý den všem Municipalitám v působnosti MAS Hustopečsko.

Včera proběhlo již 3. setkání MAS ke komunitní energetice.

Hlavními tématy bylo jak přistupovat k instalaci FVE v obcích ve spolupráci s eg.d. a k čemu slouží energetické
společenství a jak na komunitní energetiku.

Rádi bychom Vás požádali,  abyste probrali na svých zastupitelstvech možnost připojení se k zakládajícím
členům nového energetického společenství na úrovni působnosti MAS Hustopečsko (dále ES).

Pokud budete mít zájem, nabízím případnou prezentaci energetického společenství i na pracovních schůzkách
Vašich zastupitelů.

Přílohou tohoto emailu jsou včera promítané prezentace.

Nové energetické společenství  bychom rádi založili  do prázdnin. Chtěl  jsem Vás tímto požádat o sdělení
Vašeho stanoviska o vstoupení do ES do konce května, abychom byli schopni se začátkem června setkat
s případnými členy k založení ES, kde probereme nutné organizační záležitosti.

Na závěr ještě přikládám odkaz na Spotřebu pod Palcem od eg.d, kde je i video s popsáním funkcí.

https://www.egd.cz/zadost/spotreba-pod-palcem

S pozdravem a přáním příjemného dne

***

Energetický koordinátor (EnkoMAS) Hustopečsko

Diskuze:
František Petrásek ten bod bych nechal na projednání na pracovní zastupitelstvo, pozval bych

i koordinátora MAS, který by nás s tou problematikou seznámil.
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Jiří Michna V rámci  MAS Hustopečsko by mělo vzniknou energetické společenství,
nejlépe  by  nás  s  tímto  seznámil  koordinátor  MAS.  Já  i  s  Mirkem
Náležinským jsme jeho prezentaci již navštívili a je tam hodně důležitých a
zajímavých informací o komunální energetice.

Jaromír Grůza Je  to  v  současnosti  velmi  diskutované téma,  určitě  bych tomu věnoval
pozornost.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice bere na vědomí informace o komunální energetice a pověřuje starostu obce,
aby  na  obec  pozval  energetického  koordinátora  MAS  Hustopečsko  ***  k  prezentaci  energetického
společenství zastupitelům obce, příp. dalším zájemcům.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 20/6Z/2023 bylo schváleno.

18. Projednání a schválení prodeje pozemků v lokalitě "Záhumenice - Příhon"

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

18.1. Projednání a schválení kriteria pro prodej pozemků

Přednesl starosta obce  pan  František Petrásek - viz písemná příloha.

Projednání kritérií pro výběr kupujících ze zájemců o nová stavební místa v lokalitě Záhumenice-Příhon.

Na  základě  zveřejnění  záměru  prodeje  se  včas  přihlásilo  17  zájemců,  jeden  zájemce  podal  přihlášku
po termínu.  V současné době je k dispozici 14 pozemků, je tedy třeba určit klíč, na základě kterého bude
určeno pořadí, dle kterého se budou jednotlivá místa prodávat. 

Rada obce doporučuje zastupitelstvu obce, aby schválilo, že jediným kritériem pořadí bude okamžik podání
žádosti o odkoupení pozemku na obecní úřad Bořetice.

Dále je třeba určit klíč k přidělování konkrétních pozemků konkrétním žadatelům. Rada obce zastupitelstvu
obce navrhuje, aby konkrétní pozemky byly přidělovány konkrétním žadatelům formou losování. Dále rada
navrhuje, aby pořadí losování žadatelů bylo určeno pořadím žádostí (od nejdříve podaných), dle toho pořadí by
jednotliví žadatelé losovali konkrétní pozemky. Výše uvedený postup rada navrhuje neuplatnit u žadatelů,
u  nichž  prodávané  pozemky  navazují  na  jejich  stávající  nemovitosti.  Těmto  žadatelům  navrhuje
přidělení pozemku, který navazuje na jejich stávající nemovitosti. O losování se vyhotoví audiovizuální záznam.
Všichni žadatelé byli na dnešní zastupitelstvo písemně pozváni. Vzhledem k tomu, že na jednání zastupitelstva
nedorazili někteří zástupci žadatelů, ale chceme dodržet výše uvedený postup u všech přihlášených žadatelů,
navrhuje  zastupitelstvo  obce,  aby se  pro tento  projednávaný bod neuplatnila  zásada,  která  se  uplatňuje
u prodeje pozemků, že pokud se na zastupitelstvo k projednávanému bodu nedostaví zájemce o koupi, nebude
bod projednáván.

Dále je navrženo určit termín uzavření kupní smlouvy.

Starosta obce Bořetice pan František Petrásek dává hlasovat o tom, kdo souhlasí s výše uvedenými body, resp.
s usnesením níže.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje , aby jediným kritériem pořadí kupujících stavebních míst v lokalitě
Záhumenice - Příhon  v k. ú. Bořetice u Hustopečí byl okamžik podání žádosti o odkoupení pozemku
na Obecní úřad v Bořeticích. Zastupitelstvo obce Bořetice dále schvaluje klíč k přidělování konkrétních
pozemků konkrétním žadatelům,  a  to  následovně:  Konkrétní  pozemky budou přidělovány konkrétním
žadatelům formou losování. Pořadí losování žadatelů je určeno pořadím žádostí (od nejdříve podaných), dle
toho pořadí  budou jednotliví  žadatelé  losovat  konkrétní  pozemky.  Výše uvedený postup se  neuplatní
u žadatelů, u nichž prodávané pozemky navazují na jejich stávající nemovitosti. Těmto žadatelům bude
přidělen pozemek, který navazuje na jejich stávající nemovitost (jedná se o žadatele - ***). Dále se výše
uvedený postup neuplatní  u těch žadatelů,  kteří  se nedostavili,  těm budou přiděleny pozemky, které
nebudou vylosovány. O losování se vyhotoví audiovizuální záznam. Zastupitelstvo pro tento projednávaný
bod neuplatňuje zásadu,  která se uplatňuje u prodeje pozemků,  a  to,  že pokud se na zastupitelstvo
k projednávanému bodu nedostaví zájemce o koupi,  nebude bod projednáván. Zájemcům, kteří se na
jednání zastupitelstva nedostavili a kterým byl přidělen pozemek, zašle obecní úřad Bořetice písemně
výzvu k vyjádření zájmu o konkrétní přidělený pozemek. Pokud se zájemce ve lhůtě 10 pracovních dnů
od doručení výzvy písemně nevyjádří, popř. se vyjádří v tom smyslu, že o nabízený pozemek nemá zájem,
osloví  obec s  nabídkou prodeje pozemku dalšího zájemce ze seznamu náhradníků v pořadí,  v  jakém
odevzdali svou přihlášku. Pokud nedojde k uzavření kupní smlouvy mezi obcí a příslušným zájemcem
do 31.  10.  2023,  obec kupní  smlouvu s  příslušným zájemcem neuzavře a osloví  s  nabídkou prodeje
pozemku dalšího zájemce ze seznamu náhradníků v pořadí, v jakém odevzdali svou přihlášku.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 21/6Z/2023 bylo schváleno.

18.2. Projednání a schválení kupujících a projednání schválení prodeje pozemku jednotlivým
kupujícím

V souladu s usnesením v bodu 18.1 je navrženo pořadí jednotlivých žadatelů, kritériem pořadí žádostí je
okamžik podání žádosti o odkoupení pozemku na obecní úřad, v současné době může být uspokojeno pouze 14
ze 17 žadatelů (18. žadatel podal žádost po termínu), zbylí tři žadatelé budou zařazeni do seznamu náhradníků.

1. ***

2. ***

3. ***

4. ***

5. ***

6. ***

7. ***

8. ***

9. ***

10. ***

11. ***

12. ***

13. ***
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14. ***

--------------------------------------------------------------------

15. ***

16. ***

17. ***

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice schvaluje  pořadí žadatelů o koupi 14 pozemků v lokalitě Záhumenice -
Příhon  v k. ú. Bořetice u Hustopečí, a to dle okamžiku podání žádosti o odkoupení pozemku na Obecní
úřad v Bořeticích následovně:

1. ***

2.***

3.***

4. ***

5. ***

6. ***

7. ***

8. ***

9. ***

10. ***

11. ***

12.***

13.***

14. ***

--------------------------------------------------------------------

15. ***

16. ***

17. ***

s tím, že pozemek k odkoupení bude nabídnut žadatelům v pořadí 1. - 14., žadatelé v pořadí 15. - 17. jsou
zařazeni do seznamu náhradníků.

Zastupitelstvo obce Bořetice dále schvaluje prodej konkrétních pozemků na základě usnesení v bodu 18.1
následovně:

1. *** - pozemek p. č. 1630/55, o výměře 503 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí

2. *** - pozemek p. č. 1630/54, o výměře 504 m2,  druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí

3. *** - pozemek p. č. 1630/56, o výměře 502 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,
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každému ideální polovinu pozemku,

4. ***- pozemek p. č. 1630/57, o výměře 503 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

5. *** - pozemek p. č. 1630/58, o výměře 503 m2 druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

6. *** - pozemek p. č. 1630/53, o výměře 503 m2  druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

7. *** - pozemek p. č. 1630/52, o výměře 469 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,
do SJM,

8. *** - pozemek p. č. 1630/60, o výměře 503 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

9. *** - pozemek p. č. 1630/61, o výměře 501 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

10.  ***  -  pozemek  p.  č.  1630/62,  o  výměře  504  m2  druh  pozemku:  zahrada,  v  k.  ú.  Bořetice
u Hustopečí, každému ideální polovinu pozemku,

11. *** - pozemek p. č. 1630/65, o výměře 501 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,
do SJM,

12. *** - pozemek p. č. 1630/59, o výměře 502 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,
každému ideální polovinu pozemku,

13. *** - pozemek p. č. 1630/63, o výměře 501 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,
každému ideální polovinu pozemku,

14. *** - pozemek p. č. 1630/64, o výměře 504 m2, druh pozemku: zahrada, v k. ú. Bořetice u Hustopečí,

za cenu 2.400,- Kč/m2 vč. DPH, a to za podmínek stanovených ve zveřejnění záměru, v kupní smlouvě,
v inominátní smlouvě, příp. ve svěřenecké smlouvě, a za podmínky, že kupující uhradí veškeré náklady
spojené s prodejem pozemku (sepsání kupní smlouvy, příp. dalších smluv, poplatek za ověření podpisu a
poplatek za návrh na vklad). 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 22/6Z/2023 bylo schváleno.

19. Projednání a schválení vytvoření pracovní skupin zastupitelstva obce Bořetice

Návrh:

PS - Poplatky za vodu: předseda: Jan Hempl, členové: Lenka Kuchyňková, Miroslav Náležinský, Stanislav
Novák, Lenka Bukovská
PS  -  Poplatky  za  ubytování:  předseda:  Marek  Herůfek,  členové:  Jiří  Michna,  Jaromír  Grůza,  Radim
Šebesta, Milan Herůfek
PS - Odpady: předseda: František Petrásek, členové: Marek Polák, Petr Zemánek, Jaroslav Bureš, Lubomír
Fibich

Úkoly:

PS - Poplatky za vodu:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést vyhodnocení uhrazení poplatků za spotřebu vody v areálu sklepů pod
Kraví horou v rámci podružných přípojek, resp. podružných vodoměrů za minulé roky,
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- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring podružných přípojek,

- prostřednictvím OÚ Bořetice vyzvat osoby, které mají nedoplatky na poplatku, k jeho uhrazení,

- prostřednictvím OÚ Bořetice oslovit osoby,  jejichž sklepy mají podružnou přípojku, resp. podružný vodoměr,
a tyto osoby nehradí poplatek, k přihlášení a uhrazení poplatku,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice se účastnit případných kontrol poplatníků

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou  zprávu  o  plnění  úkolů  a  doporučením  dalšího  postupu  termín:
do 31.10.2023

 

PS - Poplatky za ubytování:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést vyhodnocení uhrazení poplatků za minulé roky,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring ubytovacích kapacit v obci,

- prostřednictvím OÚ Bořetice (jako správce poplatku) vyzvat osoby, které mají nedoplatky na poplatku, k jeho
uhrazení,

- prostřednictvím OÚ Bořetice (jako správce poplatku) oslovit osoby, které poskytují krátkodobé ubytování a
nejsou přihlášeny a nehradí poplatek, k přihlášení a uhrazení poplatku,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice se jako tzv. přizvaná osoba účastnit případných kontrol poplatníků

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou  zprávu  o  plnění  úkolů  a  doporučením  dalšího  postupu,  termín:
do 31.10.2023

 

PS - Odpady:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring systému odpadového hospodářství v okolních obcích a ceníků
za služby na sběrných dvorech,

- navrhnout zastupitelstvu systém odpadového hospodářství, resp. poplatků tak, aby tento systém spravedlivěji
odrážel množství vyprodukovaného domovního odpadu

- navrhnout zastupitelstvu ceník služeb na sběrném dvoře, popř. další návrhy týkající se fungování sběrného
dvora v obci,

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou  zprávu  o  plnění  úkolů  a  doporučením  dalšího  postupu,  termín:
do 31.10.2023

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice zřizuje v souladu s Jednacím řádem zastupitelstva Obce Bořetice následující
pracovní skupiny a pověřuje je níže uvedenými úkoly:

PS - Poplatky za vodu: předseda: Jan Hempl, členové: Lenka Kuchyňková, Miroslav Náležinský, Stanislav
Novák, Lenka Bukovská
PS - Poplatky za ubytování: předseda: Marek Herůfek, členové: Jiří Michna, Jaromír Grůza, Radim Šebesta,
Milan Herůfek
PS - Odpady: předseda: František Petrásek, členové: Marek Polák, Petr Zemánek, Jaroslav Bureš, Lubomír
Fibich
 

Úkoly:
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PS - Poplatky za vodu:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést vyhodnocení uhrazení poplatků za spotřebu vody v areálu sklepů pod
Kraví horou v rámci podružných přípojek, resp. podružných vodoměrů za minulé roky,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring podružných přípojek,

- prostřednictvím OÚ Bořetice vyzvat osoby, které mají nedoplatky na poplatku, k jeho uhrazení,

-  prostřednictvím  OÚ  Bořetice  oslovit  osoby,   jejichž  sklepy  mají  podružnou  přípojku,  resp.
podružný  vodoměr,  a  tyto  osoby  nehradí  poplatek,  k  přihlášení  a  uhrazení  poplatku,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice se účastnit případných kontrol poplatníků

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou  zprávu  o  plnění  úkolů  a  doporučením dalšího  postupu  termín:
do 31.10.2023

 

PS - Poplatky za ubytování:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést vyhodnocení uhrazení poplatků za minulé roky,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring ubytovacích kapacit v obci,

- prostřednictvím OÚ Bořetice (jako správce poplatku) vyzvat osoby, které mají nedoplatky na poplatku,
k jeho uhrazení,

- prostřednictvím OÚ Bořetice (jako správce poplatku) oslovit osoby, které poskytují krátkodobé ubytování
a nejsou přihlášeny a nehradí poplatek, k přihlášení a uhrazení poplatku,

- ve spolupráci s OÚ Bořetice se jako tzv. přizvaná osoba účastnit případných kontrol poplatníků

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou zprávu o  plnění  úkolů  a  doporučením dalšího  postupu,  termín:
do 31.10.2023

 

PS - Odpady:

- ve spolupráci s OÚ Bořetice provést monitoring systému odpadového hospodářství v okolních obcích a
ceníků za služby na sběrných dvorech,

-  navrhnout  zastupitelstvu  systém  odpadového  hospodářství,  resp.  poplatků  tak,  aby  tento  systém
spravedlivěji odrážel množství vyprodukovaného domovního odpadu

-  navrhnout  zastupitelstvu  ceník  služeb  na  sběrném dvoře,  popř.  další  návrhy  týkající  se  fungování
sběrného dvora v obci,

-  předložit  zastupitelstvu  závěrečnou zprávu o  plnění  úkolů  a  doporučením dalšího  postupu,  termín:
do 31.10.2023

 

Zastupitelstvo obce zároveň ukládá starostovi, aby zajistil,  že OÚ Bořetice bude spolupracovat s výše
uvedenými pracovními skupinami na výše uvedených úkolech.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 23/6Z/2023 bylo schváleno.
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20. Další návrhy přednesené před nebo v průběhu jednání (§ 94 zákona č. 128/2000 Sb., v pozdějším
znění)

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

20.1. Svolání pracovního jednání zastupitelstva obce

Svolání z důvodu debaty o řešení navýšení kapacity ZŠ a MŠ, ale příp. o celkovém využití pozemků vedle a
za budovou č. p. 488 ("domem hrůzy"). 
Žádáme na toto zastupitelstvo pozvat zástupce ZŠ a MŠ (paní ředitelku, paní vedoucí vychovatelku, školskou
radu, popř. další zástupce).

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Bořetice pověřuje starostu obce, aby na termín 24. 5. 2023 svolal pracovní jednání
zastupitelstva za účelem debaty a nalezení  řešení  ohledně budoucích investic  do kapacity ZŠ a MŠ,
popř. o celkovém využití pozemků vedle a za budovou č. p. 488, a na toto jednání pozval zástupce ZŠ a MŠ
Bořetice.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 24/6Z/2023 bylo schváleno.

21. Rozprava a různé

Spotřební daň na tichá vína, IDS JMK - změna jízdního řádu, kapacita MŠ a ZŠ

Diskuze:
Marek Herůfek spotřební daň - vyjadřovala se nějak obec?
Jan Hempl mám informaci, že již není třeba, není součástí opatření.
Radim Šebesta se dotázal jestli už byla schůzka ohledně změny jízdního řádu IDS JMK.
František Petrásek Bude příští týden - 16.5.2023
Lenka Kuchyňková Chtěla bych opět poprosit o údaje z evidence obyvatel - počty narozených

dětí pro potřeby určení kapacity ZŠ a MŠ.
František Petrásek To  je  také  jedna  z  věcí,  kterou  tady  pořád  řešíme.  Nedostatek  míst

ve školních zařízeních. Určitě nám tuto situaci mnohdy neusnaďnují ani
rodiče. Máme rodiče, kteří zapíší dítě, dítě následně nechodí a rodič tak
blokuje místo pro dítě, které by zařízení potřebovalo navštěvovat z důvodu
pracujících rodičů.

Václav Petrásek Jak je to s pojízdnou Sedačkou na zdravotní středisko a stavební místo mezi
bytovkou a hasičkou.

František Petrásek Místo mezi bytovkou a hasičkou se řeší. Převod od státu není jednoduchá
záležitost.

22. Závěr jednání

Konec jednání ve 20:04 hodin.

Ověřovatelé: Lenka Kuchyňková   ............................................................
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Milan Herůfek   ............................................................

 
Starosta František Petrásek   ............................................................
 
Místostarosta Jiří Michna   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


